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中心：______________            姓名：_______________ 

1130401 高中職生中翻英短文翻譯題目 

書籍教我們學習人生、真理、科學以及其它許多有用的東西。它們增

加我們的知識，擴大我們的心胸並加強我們的品格。換句話說，它們

是我們的良師益友。這是為什麼我們的父母總是鼓勵我們要多讀書的

原因。讀書是一件好事，但我們必須多加注意書籍的選擇。我們能從

好書中獲得益處；然而，壞書卻對我們有害無益。 
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1130401 高中職生中翻英短文翻譯參考答案 

Books teach us to learn life, truth, science and many other useful 

things. They increase our knowledge, broaden our minds and strengthen 

our characters. In other words, they are our mentors. This is the reason 

why our parents always encourage us to read more books. Reading is a 

good thing, but we must pay great attention to the choice of books. We 

can derive benefits from good books. However, bad books will do us 

more harm than good.  

 


